
Jak ma wyglądać skwer przy Zielonogórskiej?

Notatka ze spotkania konsultacyjnego

Jaki był kontekst konsultacji?

Tematem spotkania było zagospodarowanie skweru w obrębie ulic: Zachodnia,

Zielonogórska, Ścinawska, Lubińska. Inwestycja realizowana jest w ramach Funduszu

Osiedlowego Rady Osiedla Szczepin jako projekt o randze nr 2 (drugi najważniejszy do

realizacji przez tę RO). Mieszkańcy i mieszkanki zgłosili zastrzeżenia do projektu do

zarządcy terenu, czyli do Zarządu Zasobu Komunalnego. Ta jednostka miejska podjęła

decyzję o skonsultowaniu projektu na miejscu, z mieszkańcami Szczepina.

Informacje o spotkaniu

Miejsce spotkania: skwer przy ul. Zielonogórskiej

Termin spotkania: 26.10.2021 r., g. 16:30–18:00

Liczba uczestników: 31

Inicjator: Zarząd Zasobu Komunalnego we Wrocławiu

Wsparcie: Katarzyna Tabiś (Pracownia A K T), Iwona Błocian (ZZK)

Moderatorka: Joanna Klima (Stowarzyszenie Serce Szczepina, RO Szczepin)

Dodatkowe informacje

W ramach działań informacyjnych m.in. utworzono osobną podstronę o konsultacjach

w serwisie internetowym Wrocław Rozmawia, a w okolicy ul. Zielonogórskiej

rozwieszono 30 plakatów.
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Bardzo dziękujemy wszystkim mieszkankom i mieszkańcom

za udział w konsultacjach. Wasz głos jest ważny!

Zestawienie opinii

Lp.
Opinie i pytania dotyczące

małej architektury
Odpowiedź

Zarządu Zasobu Komunalnego

1 Na skwerze koniecznie trzeba
postawić ławki z oparciami –
w okolicy mieszka wiele osób
w wieku senioralnym.

Opinia uwzględniona

2 Czy ławki mogą zostać oznaczone
tabliczkami z numerami
alarmowymi, przydatnymi w sytuacji
kryzysowej?

Opinia uwzględniona

3 Czy kosze na śmieci mogą zostać
usytuowane przy wejściach na plac,
nie na samym placu?

Opinia uwzględniona

Projektantka zaproponuje
usytuowanie ograniczonej liczby
koszy na śmieci.
W pobliżu znajdować się ma
miejsce gromadzenia odpadów.

4 Czy w ramach inwestycji planowane
jest wytyczenie nowych ścieżek na
skwerze?

Wyjaśnienie

Planowane jest zachowanie stanu
istniejącego.

5 Planowane leżaki nie zastąpią ławek
i nie powinny być ustawiane
zamiast nich.

Opinia uwzględniona

Leżaki nie zostaną ustawione
zamiast ławek.
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Lp.
Opinie i pytania dotyczące

boiska do koszykówki
Odpowiedź

Zarządu Zasobu Komunalnego

1 Nie ma potrzeby budowy
pełnowymiarowego boiska –
niedaleko skweru znajdują się:
Spartan i boiska szkolne (przy:
ul. Ścinawskiej, ul. Słubickiej
i ul. Poznańskiej).

Opinia uwzględniona

Na terenie proponowanego placu
zabaw nie powstanie
pełnowymiarowe boisko.

2 Dobrym pomysłem jest boisko
kameralne, z jednym koszem,
tak jak w wariancie A projektu.

Opinia uwzględniona

Projektantka przygotuje
rozwiązanie uwzględniające
jeden kosz.

3 Boisko jest elementem
komplementarnym dla placu
zabaw, gdyż mogą z niego korzystać
również starsze dzieci i dorośli.

Opinia uwzględniona

Miejsce z jednym koszem stanie się
częścią placu zabaw.

Lp.
Opinie i pytania dotyczące

placu zabaw
Odpowiedź

Zarządu Zasobu Komunalnego

1 Plac zabaw może spowodować,
że na skwerze będzie za głośno.

Wyjaśnienie

Plac zabaw będzie zlokalizowany
zgodnie z przepisami. Tereny
gminne powinny umożliwiać
spełnianie potrzeb każdej grupy
wiekowej.

2 Plac zabaw powinien zostać
zbudowany na środku skweru – jeśli
zostanie przesunięty na północ lub
na południe, to będzie za blisko
okien. Teren dla seniorów można
wygospodarować wokół placu
zabaw.

Opinia uwzględniona

Plac zabaw zostanie zlokalizowany,
zgodnie z przepisami,
w odpowiednim oddaleniu od okien
i miejsca gromadzenia odpadów
(minimum 10 m).

3 Najmłodsze osoby uczestniczące
w spotkaniu zaproponowały
uwzględnienie w projekcie

Opinia uwzględniona
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piaskownicy z koparką i budowę
tuneli.

Projektantka przygotuje propozycję
obejmującą piaskownicę, koparkę
i tunel.

4 Górka z tunelami usypana z ziemi
wykopanej podczas prac, gry
planszowe na ziemi, tańczące
kamienie, elementy do wspinaczki i
liny wspinaczkowe, trampoliny,
piaskownica – duża, z dodatkowymi
elementami jak np. koparka, dwie
huśtawki typu “bocianie gniazdo”
uzupełnione o zwykłe tablice
kredowe to elementy ocenione
pozytywnie przez mieszkańców.

Opinia uwzględniona

Projektantka przygotuje propozycję
uwzględniającą urządzenia zgodnie
z preferencjami mieszkańców.

5 Należy zredukować liczbę urządzeń
w kształcie zwierząt bujanych do
dwóch.

Opinia uwzględniona

6 Na skwerze wystarczy instalacja
jednego regulaminu korzystania
z placu zabaw – nie potrzeba trzech,
jak zaproponowano w projekcie.

Opinia uwzględniona

Lp.
Opinie i pytania dotyczące

wybiegu dla psów
Odpowiedź

Zarządu Zasobu Komunalnego

1 Warto skopiować rozwiązanie
zastosowane na pobliskim skwerze –
i zorganizować wybieg dla psów
małych.

Wyjaśnienie

Wybieg dla psów zaplanowano
w ramach koncepcji
zagospodarowania całego
podwórka. Obecnie opracowywany
jest projekt centralnej części
skweru, na którym nie planuje się
wybiegu dla psów.

2 Proponowany wybieg dla psów jest
za mały.

3 Wybieg dla psów to zły pomysł –
znajduje się za blisko okien.

4 Nie ma potrzeby budowania
wybiegu dla psów w tym miejscu.
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Lp. Inne opinie i pytania
Odpowiedź

Zarządu Zasobu Komunalnego

1 Bardzo ważne jest zainstalowanie
oświetlenia na skwerze. Jakie jest
planowane w ramach inwestycji?

Opinia uwzględniona

W obrębie samego placu zabaw
uwzględnione są cztery latarnie
zasilane z indywidualnego złącza
kablowego.

2 Czy w ramach inwestycji zostanie
wyremontowany chodnik wokół
skweru?

Opinia uwzględniona

Wokół skweru zostanie wykonana
nowa nawierzchnia chodników.

3 Jeżeli trzeba usunąć zieleń, należy
zrobić to w jak najmniejszej ilości;
należy pozostawić też jak największą
ilości trawy.

Opinia uwzględniona

Spotkanie zostało przeprowadzone w ramach zadania publicznego „Wsparcie
procesów konsultacji społecznych na terenie gminy Wrocław w latach 2020–2022”

realizowanego przez Fundację na Rzecz Studiów Europejskich
i współfinansowanego ze środków Gminy Wrocław.

Wrocław | 30.11.2021
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